
 
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 

ZÁPIS 

z 3. jednání Zastupitelstva městské části Praha 17 
konaného dne 25. 2. 2015 

 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Mgr. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

 
Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 
 
 

 
Začátek zasedání: 14:05 hod. 
Konec zasedání:    18:03 hod. 
 
 
 
 
Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny, Socháňova 1139, Praha 17 - Řepy 
 
 
 
Přítomno:      22 členů ZMČ 

Omluven:  Ing. Pavel Franěk 
 
 
Ověřovatelé: Jiří Masopust, Martin Vaic 
Pro 19, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval: 1   
 
 

 

Návrhový výbor: Bc. Michal Štěpař, Martin Marek, JUDr. Kateřina Kaljkovićová 
Pro 18, proti 0, zdržel se 3  
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Návrh programu:  
 

3.1 Kontrola zápisu 
3.2 Změny rozpočtu k 31. 12. 2014 
3.3 Návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2015 
3.4 Návrh rozpočtového výhledu městské části Praha 17 na roky 2016 až 2020 
3.5 Výhled předpokládaných investic a velkých oprav MČ Praha 17 na roky  

2015 až 2020 
3.6 Schválení zásad pro poskytování dotací a vyhlášení dotačního řízení pro rok 

2015 určeného na podporu sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, 
školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí pro městskou část 
Praha 17 

3.7 Předání kamer do majetku hlavního města Prahy 
3.8 Informace o podepsání smluv na projekt „Revitalizace parteru sídliště Řepy“ 
3.9 Informace o podepsání smluv na projekt „Aktivní lesopark Řepy“ 
3.10 Úprava Pravidel pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované 

nájemné 
3.11 Úprava Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z občanskoprávních titulů 

 
•  Pevný bod od 14:15 – Interpelace členů ZMČ 
•  Pevný bod od 16:00 – Náměty a připomínky občanů Řep 

 

 

Hlasování o programu: 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 
 
 
Interpelace členů ZMČ 
 

1) Ing. Lubomír Lampert – volební výlepy 
2) Martin Vaic – personální audit – organizace zřízené MČ Praha 17 
3) Martin Vaic – doplnění členů do komisí 
4) Martin Vaic – Psychosomatické centrum 
5) Mgr. Bořek Černovský – práce Kontrolního výboru 
6) Mgr. Bořek Černovský – inventura hospodářské činnosti Optimis 
7) Mgr. Bořek Černovský – hospodaření KC Průhon 

 
 

1) Ing. Lubomír Lampert – volební výlepy 
 

• kdy budou odstraněny volební výlepy v Řepích – uplynuly 4 měsíce po volbách 
 
Mgr. Synková 

• vysvětlila výlep laviček ODS – byla podepsána nájemní smlouva na 1 měsíc – záleží 
na provozovateli, kdy reklamu odstraní a nahradí ji jinou reklamou – to bohužel 
nemůže ovlivnit, není to protizákonné 
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p. Masopust 

• vysvětlil reklamu vzducholodě za NEZÁVISLÍ – jedná se též o soukromého vlastníka 
budovy – nelze mu nařídit odstranění reklamy 

 
 

 
2) Martin Vaic – personální audit – organizace zřízené MČ Praha 17 

 
• zda byly provedeny personální audity institucí zřízených MČ - pokud ano, zda jsou 

nějaké výstupy, pokud ne, žádá o provedení v rámci zřizovatele 
 
PhDr. Kadlec 

• audit CSZS proveden v r. 2012 – činnost centra je 13 mil., dotace 8,5 mil. od 
zřizovatele – zbytek si Centrum vydělá vlastní činností a dotacemi od MHMP a MPSV 

 
Ing. Šimonová 

• vysvětlila podrobně financování CSZS – přes 60% výnosů tvoří příspěvek zřizovatele, 
20% vlastní výnosy z pečovatelské služby a ze zdravotnického zařízení, 20% dotace  
a dary - největší sponzoři jsou MHMP a MPSV – konkrétní čísla má k dispozici 

 
p. Vaic 

• dotaz, zda je možnost nějak více pomoci 
 
p. Hájek 

• nebrání se pomoci, naopak je velice rád za každou pomoc 
 
Mgr. Synková 

• nebyl proveden personální audit – nebrání se mu - lze vypsat výběrové řízení na 
personální audit – je třeba ho však zaplatit 

 
Mgr. Koutný (ředitel KC Průhon) 

• bude rád za každou dotaci – žádají o dotace od MK, MHMP a dotace z výherních 
automatů 

 
p. Maxa (jednatel OPTIMIS) 

• personální audit proveden v r. 2011 – žádné dotace organizace nepobírá – výnosy jsou 
z 60% ze soukromé sféry (SVJ) a z 40% z MČ v rámci Příkazní smlouvy 

 
 

 
3) Martin Vaic – doplnění členů do komisí 
 

• rozšíření členů v rámci jednotlivých komisí - navrhl členy ČSSD do jednotlivých 
komisí 

 
Mgr. Synková 

• je třeba zažádat o doplnění členů do komisí písemně – rada se tím bude zabývat 
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4) Martin Vaic – Psychosomatické centrum 
• v rámci rozpočtu je uvedeno na Psychosomatické centrum cca 8 mil. Kč – jak bude 

řešen provozovatel – zda existuje předklad do rady – potřebuje více informací 
 
Mgr. Synková 

• předklad do rady není – v tuto chvíli se zpracovává projekt na výstavbu 
Psychosomatického centra, jehož součástí bude např. plavání pro kojence a pro 
seniory, školka pro dvouleté děti, ordinace odborných lékařů - v budoucnu to bude 
využívat i nově vzniklá DPS 

 
 

 
5) Mgr. Bořek Černovský – práce Kontrolního výboru 

• kontrolní zpráva z provedené kontroly Klubu bezbariérového domu – zpráva nikdy 
nebyla oficiálně předložena zastupitelstvu - není možné hlasováním zveřejnit či 
nezveřejnit závěr KV – žádá vysvětlení od předsedy KV p. Bartoše 

 
p. Bartoš  

• na kontrole se podílel, ale na finální podobě zprávy se již ze zdravotních důvodů 
nepodílel - vyzval k prezentování závěrů p. Stloukala 

 
Mgr. Černovský 

• žádá o zaslání zprávy z KV 
 
Marie Divišová – předsedkyně Klubu BBD 

• byla přítomna na kontrole 2. 5. 2014 - dodnes nemá zápis z KV – nic jim nebylo 
vytknuto, nic nebylo shledáno – neví, kde je problém 

 
MUDr. Katra 

• v rámci přidělené dotace může proběhnout kontrola MČ – na další větší kontrolu však 
nemá právo  

 
p. Stloukal 

• vysvětlil příčinu nezveřejnění zápisu – dlouhodobá nemoc předsedy KV – zápis má  
u sebe, může ho přečíst 

 
Mgr. Krása 

• MČ není zřizovatel poskytovatele soc. služeb Klubu bezbariérového domu 
Vondroušova, avšak podílí se 55% příjmů na poskytování služeb – MČ má právo na 
kontrolu – ze zákona však kontrolovaný subjekt musí obdržet zprávu – má právo se 
k ní vyjádřit - ke zprávě se však Klub nemohl vyjádřit, neboť žádnou neobdržel – 
čtení zprávy, ke které se Klub nemohl vyjádřit, mu přijde zvláštní 

 
p. Bartoš 

• plně souhlasí s Mgr. Krásou - bezbariérový dům obdrží zápis – poté se k němu vyjádří 
–  na příštím jednání ZMČ budou zastupitelé seznámeni se stanoviskem 

 
Bc. Dbalý 

• upozornil Mgr. Černovského, že v té době byl správce financí on 
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6) Mgr. Bořek Černovský – inventura hospodářské činnosti Optimis 
 
• audit v r. 2013 – v rámci hospodářské činnosti byly zjištěny inventarizační rozdíly 

v řádu milionu korun – mělo dojít k rekonstrukci účetnictví -  na jakých účtech  
a v jaké výši byly zjištěny inventarizační rozdíly v r. 2013 -  jaké rozdíly činí  
k 31. 12. 2014 – jaké náklady vznikly rekonstrukcí účetnictví – příjem externích 
pracovníků či placení přesčasů 

 
Mgr. Synková 

• bude odpovězeno písemně 
 

 
7) Mgr. Bořek Černovský – hospodaření KC Průhon 

• informace ohledně zaměstnaného p. Synka v KC Průhon, Sokolovně – od kdy tam 
působí -  na základě jakého výběrového řízení byl přijat – jakým způsobem byl 
odměňován (dohoda o práci – zda HPP či VPP) – přehled fakturovaných částek a za 
co od p. Synka na IČ za rok 2013 a 2014 

 
Mgr. Synková 

• bude odpovězeno písemně  
 

 
Náměty a připomínky občanů Řep 
 

1) Paní XY, Galandova – Úklid chodníků a doprava 
2) Paní XY, Galandova – Péče o staré lidi, knihovna 
3) Paní XY, Jiránkova – Privatizace domu  
4) Pan XY, Vondroušova – Poděkování zastupitelům za OS „Kolečko“ 
5) Paní XY, Galandova – Kultura, počítače 

 
1) XY, Galandova – Úklid chodníků a doprava 

• nechápe posyp suchých chodníků šotolinou – ničí boty a plýtvá finanční prostředky 
• jak to bude s autobusovou linkou č. 264 – kde bude na Petřinách končit 

 
p. Marek 

• není pravda, že se sypou suché chodníky šotolinou – toto tvrzení zcela odmítá - úklid 
se provádí na konci zimního období – je to velice finančně náročné 

• podařilo se prodloužit bus 264 ze Zličína přes Bílou Horu na Malý Břevnov až na 
Petřiny na metro 

 
 

2) Paní XY, Galandova – Péče o staré lidi, knihovna 
• knihovna – půjčování je centrum kultury – chybí tam počítače a oddělení pro děti – je 

tak zařízena každá knihovna  
• Řepská 17 – mělo by se uvádět, co se bude dělat a ne to, co se dělalo – je dobré osobně 

pozvat lidi, o kterých se píše, např. do Kulturáčku 
• starší lidé než 65 let by měli být pozváni na výlety, na plavání, PC kurzy – v Řepích to 

není 

5 
 



• PC kurzy jsou pouze 1x za 14 dní, 45 min. – posluchači jsou zády k lektorům – žádá 
nápravu 

 
Mgr. Synková 

• knihovna je hojně navštěvována seniory, všichni senioři si knihovnu, kurzy i lektory 
chválí – sama chodí na setkání se seniory – MČ vynakládá velké finanční prostředky 
pro seniory, aby se jim v Řepích dobře žilo – organizují se výlety, setkání – není to 
pouze pro lidi, kteří jsou registrovaní v klubech, je to pro všechny seniory 

PhDr. Kadlec 
• jedná se o nepravdy – vyzval Mgr. Čermákovou, aby se vyjádřila 
• uvedl, že lektoři odmítají paní XY učit – nedodržuje hygienické návyky  

a napadá personál 
 
Mgr. Čermáková (vedoucí přímé péče CSZS) 

• uvedla, že paní XY využívá veškeré bonusy, které Centrum nabízí (PC kurzy, plavání, 
výlety) – s jejím nařčením nesouhlasí 

• upřesnila sestavení stolů při PC kurzech do „účka“ pro zefektivnění práce – lektorky 
tak mají lepší přehled – všichni klienti jsou spokojení 

 
p. Bösser 

• bude se snažit pozvat osobnosti z Řepské 17 na osobní setkání s občany – bude je 
kontaktovat 

• přijde mu zajímavé dělat rozhovory s lidmi, kteří něco dokázali 
 
p. Finger 

• poděkoval občanům za jejich názory 
 

 
3) Paní XY, Jiránkova – Privatizace domu  
• privatizace bytů Jiránkova – kdy budou nájemníci osloveni vyzývacími dopisy 

ohledně privatizace 
 
p. Finger 

• čeká se na zpětnou vazbu z MHMP – ze zákona je MČ povinna ohlásit prodej 
bytových domů – čeká se na písemné vyjádření - příprava prodeje bytů oprávněným 
nájemcům již začala 

 
 
4) Pan XY, Vondroušova – Poděkování zastupitelům za OS „Kolečko“ 

• poděkoval vedení MČ za vstřícnost k bezbariérovému domu – informoval o možnosti 
kulturních zážitků cestou Klubu Kolečko 

 
 

 
5) Paní XY, Galandova – Kultura, počítače 
• v Řepské 17 nejsou uvedeny žádné plánované výlety – celodenní výlety jsou dělány 

vždy pouze před volbami 
• sestavení lavic na kurzech by mělo být přeorganizováno 
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PhDr. Kadlec 
• výlety nejsou předvolební akcí – na vzdělávání si téměř nikdo nestěžuje – podněty 

promile stěžovatelů jsou brány na vědomí – KC Průhon může být nadstavbou 
 

 
 
1. Kontrola zápisu 
 
ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu ze ZMČ 2 dne 17. 12. 2014 bez připomínek. 
 

Hlasování o zápisu: 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 1, nehlasoval: 1   
 

 
 
2. Změny rozpočtu k 31. 12. 2014 

 
Diskuse: 
 
Bc. Števík 

• informoval o jednání Finančního výboru o rozpočtu – všechny body byly schváleny 
-  doporučil Změny rozpočtu schválit 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000001/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 83 - 92 
 
Zodpovídá  
  1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  
    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
3. Návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2015 

 
Diskuse: 
 
PhDr. Kadlec 
• porovnal rozpočet s rokem 2010 – návrh pro tento rok je nejnižší za posledních 5 let – 

osobně rozpočet podpoří 
 
Mgr. Černovský 

• má technický problém s rozpočtem -  není úplný – nesplňuje požadavky 
rozpočtových pravidel zákona 250 z r. 2000, § 12 - Rozpočtová skladba – odcitoval 
zákon – je třeba zvlášť schvalovat rozpočty příspěvkových organizací 
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• rozklikávací rozpočet na webu MČ – není jednotná terminologie a uspořádání 
s rozpočtem projednávaným na ZMČ – žádá nápravu 

 
p. Hájek 

• zásadně nesouhlasí s Mgr. Černovským - všichni zastupitelé měli možnost osobně 
projednat rozpočet a nahlédnout do rozpočtů jednotlivých institucí 

 
Ing Michlová (vedoucí Ekonomického odboru) 

• upřesnila, že závazným ukazatelem pro příspěvkové organizace je výše 
neinvestičního příspěvku 

 
p. Vaic 

• nabádá k racionálnosti v případě dalších velkých investičních akcí po prodeji bytů, 
popřípadě ještě přehodnotit stávající investice – MČ by se mohla dostat do 
finančních problémů za několik let 

• žádá o průběžné informování zastupitelů o jednotlivých krocích ohledně 
Psychosomatického centra 

 
MUDr. Katra 

• je spokojen s rozpočtem – je si vědom velkých investic v příštích letech – je 
v zájmu všech finanční prostředky hlídat – nejde udělat kroky zpět a přehodnotit 
investice, když už je vše zastupitelstvem schváleno – rozpočet podpoří 

 
Mgr. Černovský 

• uvedl srovnávací analýzy – údaje z MČ Praha 13 – mají podrobné rozpočty škol -
jsou o 50% efektivnější na provoz škol než MČ Praha 17 

• zemní plyn – úspory ve školách a školkách na Praze 13 o 40-50% v nákladech na 
teplo 

• stejně tak jsou efektivnější v nákladech na kulturu 
• obává se, že běžné výdaje MČ P17 jsou kryty z Fondu obnovy 

 
p. Hájek 

• zajímal se o úspory Prahy 13 – naprosto s tím souhlasí 
• vysvětlil navýšení rozpočtu KC Průhon z důvodu nákladů na energii a převodu 

mzdových prostředků (vyplacení odstupného – výpověď daná zaměstnancům) 
 
Ing. Michlová 

• nevidí rozpor v rozpočtu krytí běžných výdajů z Fondu obnovy – jednotlivé 
kapitoly se řídí přesně dle statutu 

 
p. Marek 

• upozornil, že v rozpočtu je cca 30 mil. Kč, které budou financovány z grantů – o to 
bude rozpočet nižší - rozpočet zcela jistě podpoří 
 

Bc. Štěpař 
• poděkoval všem, kdo se na rozpočtu podíleli – rozpočet podpoří a je rád, že se MČ 

daří běžné výdaje snižovat 
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Mgr. Černovský 
• nabádá k úpravě rozpočtu – je příliš vydáno na kulturu a na bezbariérový dům – 

převedl by peníze v rámci kapitol na grantové řízení – navrhuje služby převést na 
CSZS 

• investice do Kulturáčku na Bílé Hoře – objekt je pronajatý – úpravy by si měli 
dělat nájemci na vlastní náklady 

 
MUDr. Katra 

• s Mgr. Černovským absolutně nesouhlasí – byla odhlasována rekonstrukce KC 
Průhon - nabádá návštěvu zastupitelů KC Průhon – je to na vysoké úrovni – je 
nepřípustné brát peníze školství a kultuře 

  
Pan XY – občan – nájemník bezbariérového domu Vondroušova 

• je vděčný za podporu MČ bezbariérovému domu – díky osobní asistenci může on 
spolu s dalšími lidmi vést plnohodnotný život – vystoupení Mgr. Černovského ho 
osobně urazilo 

 
Mgr. Krása (bývalý radní MČ P17, předseda NRZP)  

• vysvětlil rozdíl mezi pečovatelskou službou a osobní asistencí – pečovatelskou 
službu je třeba nasmlouvat dopředu – je prováděna pouze ve všední den do 
odpoledních hodin - osobní asistence je poskytována 24h denně 

 
Mgr. Černovský 

• pouze navrhl, aby Klub BBD soutěžil o finance jako ostatní soutěžitelé – dojde tak 
ke zprůhlednění financování spolku 

 
p. Marek 

• neumí si představit, aby lidé typu pana XY s námi soutěžili o nějakou částku- 
diskuse mu přijde nedůstojná – vyzval Mgr. Černovského, aby se mírnil 

 
PhDr. Kadlec 

• zdůraznil, že CSZS nemá registrovanou osobní asistenci, nýbrž rozšířenou 
pečovatelskou službu - vysvětlil podrobně problematiku a propojení CSZS 
s Klubem občanů bezbariérového domu – služba je poskytována kvalitně - 
komunitní péče je v Řepích dobrá – apeluje na slušnost – informace tohoto typu 
může lidi z bezbariérového domu znechutit a může dojít k sebevražedným 
tendencím – bez dotace nemůže dál BBD fungovat – dotace z magistrátu jsou 
nenárokové a nemusí je dostat 

 
p. Bartoš 

• není možné zamezit toku peněz bezbariérovému domu – služby by přestaly 
fungovat – není možné to řešit žádáním o grant 

 
Mgr. Černovský 

• pracovní setkání zastupitelů v pondělí 23. 2. 2015 - dochází k porušování jednacího 
řádu – je nepřípustné jednat o rozpočtu bez přítomnosti veřejnosti – je to 
protizákonné a nedemokratické – protestuje proti takovémuto postupu 
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Mgr. Synková 
• pracovní setkání zastupitelů probíhalo i v minulosti za působení Mgr. Černovského 

– není to protizákonné – byl na setkání přizván, ale možnosti nevyužil 
 
p. Hájek 

• naprosto se neztotožňuje s pozměňovacím návrhem Mgr. Černovského 
• pracovní setkání zastupitelů ohledně rozpočtu bylo kvitováno všemi zastupiteli 

napříč celým politickým spektrem 
 
Bc. Štěpař 

• přečetl pozměňovací návrh Mgr. Černovského – přesun v kapitolách – 
usnesení Návrhového výboru 

 
ponížit: 

1) kapitolu 6 Kultura, oddíl 33, § 19 – o 1 mil. Kč 
2) kapitolu 5 Sociální oblast a zdravotnictví, oddíl 43, § 51 – o 1 mil. Kč 

 
o tyto prostředky navýšit: 
1) kapitolu 4 Školství, oddíl 34, § 19 
 
Hlasování o protinávrhu: 
 
Pro: 1, Proti: 17, Zdržel se: 4 – návrh nebyl přijat 
 
p. Hájek 

• přečetl návrh usnesení 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000002/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) ruší 

Rozpočtové provizorium městské části Praha 17 na rok 2015 schválené usnesením 
Zastupitelstva městské části Praha 17 č. 000074/2014 ze dne 17. 12. 2014 

 
2) schvaluje 

a) finanční zdroje rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2015 dle tabulky č. 1 
Bilance rozpočtu na rok 2015 

b) návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2015 v hlavní činnosti dle tabulky  
č. 1 Bilance rozpočtu na rok 2015 a dle tabulky č. 2 Výdaje rozpočtu na rok 2015  
v této výši: 
                    příjmy celkem         137 824,6 tis. Kč 
                    výdaje celkem         302 353,4 tis. Kč 
                    plánovaný schodek  164 528,8 tis. Kč, který je krytý třídou 8 - 
financování, to je zapojením úspor finančních prostředků z hospodaření minulých let 

c) počet zaměstnanců, prostředky na platy a na ostatní platby za provedenou práci na 
rok 2015 dle tabulky č. 3 Návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy a na ostatní 
platby za provedenou práci na rok 2015 
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d) počet zaměstnanců, prostředky na platy a na ostatní platby za provedenou práci na 
rok 2015 v příspěvkových organizacích dle tabulky č. 3 Návrh počtu zaměstnanců, 
prostředků na platy a na ostatní platby za provedenou práci na rok 2015 

e)  návrh plánu hospodářské činnosti městské části Praha 17 na rok 2015 dle tabulky 
č. 4 Plán hospodářské činnosti na rok 2015 v této výši: 
            výnosy a tržby celkem                                   66 217 tis. Kč 
            náklady celkem                                             29 675 tis. Kč 
            hospodářský výsledek před zdaněním (zisk)   36 542 tis. Kč 
          

3) zplnomocňuje 
Radu městské části Praha 17 na základě § 94 odst. 2 písm. h) zákona č. 131/2000 Sb., 
o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších změn: 

a) provádět rozpočtová opatření do výše 1 000 tis. Kč pro jednotlivé případy, které se 
budou týkat: 

1. změn rozpočtu příjmů a výdajů a zapojení fondů městské části 

2. přesunů mezi jednotlivými položkami rozpočtu v rámci schváleného rozpočtu 
kapitoly a čerpání z rozpočtové rezervy rozpočtu městské části 

b) provádět rozpočtová opatření bez omezení výše, která se budou týkat: 

1. změn rozpočtu v souvislosti s přijetím účelových dotací z rozpočtu hl. m. Prahy  
a ze státního rozpočtu 

O provedených rozpočtových opatřeních bude Rada městské části Praha 17 
informovat Zastupitelstvo městské části Praha 17 vždy na jeho nejbližším zasedání. 
 

4) ukládá 
Radě městské části Praha 17: 
1. provádět průběžnou kontrolu plnění rozpočtových příjmů a čerpání rozpočtových 
výdajů v hlavní činnosti 

2. provádět průběžnou kontrolu plnění výnosů a čerpání nákladů v hospodářské 
činnosti 

3. pravidelně seznamovat členy Zastupitelstva městské části Praha 17 o plnění bodu 1 
a 2 tohoto usnesení prostřednictvím "Zprávy" o plnění rozpočtu a plánu hospodářské 
činnosti městské části Praha 17, a to po ukončení každého čtvrtletí 2015 
 

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 

 
4. Návrh rozpočtového výhledu městské části Praha 17 na roky 2016 až 2020 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• dotaz, zda je v tabulce č. 3, kapitola 04 Školství, rozpočtový výhled 2016 – 2017 – 
2x 150 mil. Kč zakomponované sportovní centrum 

• předpokládá zakomponování též DPS 
• kde je zakomponován parkovací dům Mrkvičkova 
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p. Hájek 
• pro tento rok připraveno v rozpočtu 500 000,- Kč na parkování v Mrkvičkově – 

povrch parkovacích míst bude zpevněn – měl by být dostatečný počet parkovacích 
míst 

 
p. Marek 

• MČ nikdy neplánovala dělat investici na parkovací dům v Mrkvičkově ul. – jednalo 
by se o soukromou investici – zjištěním se dospělo k tomu, že není poptávka po 
parkovacím domě – postačí parkovací místa, která jsou kryta 500tis. Kč z rozpočtu 
na letošní rok – bude požádáno o stavební povolení na stavbu regulérního 
parkoviště včetně osvětlení – jedná se o 70 – 80 parkovacích míst 

 
p. Finger 

• tento rok bude vybudováno provizorní parkoviště - další roky bude parkoviště 
zpevněno, oploceno, osvětleno, pod kamerami – bude pouze pro občany z okolí na 
kartu 

 
Mgr. Černovský 

• DPS je rozpočtovaný až na rok 2019 – viz tabulka č. 2 – připadá mu to pozdě 
 
p. Hájek 

• jedná se o výdaje na provoz DPS – výhled se může kdykoliv změnit, vychází se  
z analýz 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000003/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

Návrh rozpočtového výhledu městské části Praha 17 na roky 2016 až 2020 
 
Usnesení - (Pro: 16, Proti: 2, Zdržel se: 3, Poznámka: Nehlasoval: 1) 

 
 
5. Výhled předpokládaných investic a velkých oprav městské části Praha 17  
na roky 2015 až 2020 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• rozpočet je omezený – nejsou velké finanční rezervy – investice sportovního centra 
je pro MČ nadměrná – tento výhled nemůže podpořit 

 
p. Bartoš 

• revitalizace parteru sídliště Řepy a aktivní lesopark Řepy - z větší části to bude 
hrazeno z MHMP – zkresluje to výsledná čísla v rozpočtu 

• výstavba sportovního areálu – výstavba bazénu – nikdy to nebylo oddělené  
• upozorňuje na riziko nedokončení velkých staveb – nabádá k pečlivému hlídání 

investic – je potřeba, aby zůstala nějaká rezerva 
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p. Hájek 
• pro průhlednost jsou rozděleny částky na sportovní centrum i bazén do dvou 

kapitol 
 
p. Marek 

• peníze z grantu se musí rozpočtovat – poté budou příjmem MČ 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000004/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) bere na vědomí 

Výhled předpokládaných investic a velkých oprav městské části Praha 17 na roky 
2015 až 2020 

 
Usnesení - (Pro: 18, Proti: 2, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 2) 

 
 
6. Schválení zásad pro poskytování dotací a vyhlášení dotačního řízení pro rok 2015 
určeného na podporu sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, školství, kultury  
a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí pro městskou část Praha 17 

 
Diskuse: 
 
Mgr. Černovský 

• klesly prostředky na granty – bylo by vhodné je z jiných zdrojů navýšit v průběhu 
roku 

• navrhuje vytvořit víceleté granty – organizace včetně BBD žijí z roku na rok – 
tříletá perspektiva financování by byla výhodnější – doporučuje výhledově 
připravit variantu víceletých grantů 

 
p. Vaic 

• žádá nechat zpřesnit program č. 3 – Dotace na podporu sociálních služeb – MHMP 
finančně podpořil asociaci občanských poraden - občanská poradna bude zřízena na 
Praze 6 a zároveň na Praze 17 - finanční poradenství zdarma lidem v nouzi, 
manželské poradny nebo např. organizace APLA – stará se o autisty – navrhuje 
možnost přihlášení se těchto organizací o granty 

 
PhDr. Kadlec 

• nebrání se spolupráci s poradnami - souhlasí s pronájem prostor CSZS těmto 
organizacím např. 1-2x týdně – nesmí však omezit provoz Centra 

 
Mgr. Synková 

• možnost dotace v rámci dotačního programu - Program III – Dotace na podporu 
sociálních služeb poskytovaných na území MČ Praha 17 

 
Mgr. Černovský 

• upozornil na rozdělování grantů až v druhé polovině roku – grantové řízení se musí 
na květnovém zastupitelstvu vyhlásit a na červnovém schválit, což je pozdě – žádá 
o přijetí opatření 
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Mgr. Synková 

• dotace se budou rozdělovat na květnovém zastupitelstvu – během měsíce dubna 
budou ještě přerozděleny finance MHMP z výherních automatů městským částem – 
proto se dubnové zastupitelstvo přesunulo na květen 

 
p. Bíro 

• upozornil na problém pozdě rozdělených dotací z důvodu možnosti použití  
a vyúčtování financí za dobu od poskytnutí dotace – nemohou se tedy použít 
náklady do té doby, což je pro organizace špatné 

 
p. Marek 

• uvedl na pravou míru vypsání grantového řízení - vypisuje se dnešním dnem 
schválením tohoto materiálu – viz návrh usnesení 

 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000005/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

úpravu "Zásad pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 
sociálních služeb, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí". 

 
2) schvaluje 

upravené "Zásady pro poskytování dotací v oblasti sportu, volnočasových aktivit, 
sociálních služeb, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí" 
a vypisuje dotační řízení s termínem vyhlášení 25. 2. 2015 a uzávěrkou přijímání 
žádostí o dotace do 25. 3. 2015 včetně. 

 
3) ukládá 

panu Jaroslavu Hájkovi, zástupci starostky, schválené zásady zveřejnit. 
 
Zodpovídá  
  1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky  
    

4) ukládá 
ekonomickému odboru zpracované žádosti s návrhem o přidělení finančních dotací 
jednotlivým žadatelům předložit na květnovém zasedání Zastupitelstva MČ. 
 
Zodpovídá  
  1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického  
    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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7. Předání kamer do majetku hlavního města Prahy 
 
Diskuse: 
 
p. Finger 

• kamera č. 2 v Mrkvičkově ulici -  propadá se chodník – žádá nápravu 
• pořízení záznamu – zda je možnost dostat se k datům 

 
Ing. Němejc 
• MČ přímo ne - záznamy má k dispozici pouze Policie ČR – význam to pro ni má 

k odhalení pachatele či zásahu 
 
p. Bartoš 

• kolik peněz MČ do kamerového systému proinvestovala – nedoporučuje instalovat 
další kamery 

 
Ing. Němejc 

• jedná se o převod dvou kamer kolem 3 mil. Kč – v minulých letech byla MČ 
úspěšná k získání grantů z MHMP – cca 600 tis. ročně – vše bylo odsouhlaseno 
zastupitelstvem – zastupitelům pošle souhrnné informace o investování MČ 
 i dotacích z MHMP do kamerového systému 

 
p. Bartoš 

• žádá o zaslání získaných dotací na kamery 
 
Mgr. Jitka Synková 

• má potvrzeno z pravidelných jednání s Policií ČR, že kamery pomáhají 
k odhalování trestné činnosti 

 
p. Stloukal 

• uvedl negativní zkušenost s řepskou policií ohledně kamer 
 
p. Bartoš 

• uchovávání záznamů je až 30 dní – záleží na technických parametrech zařízení 
 
p. Vaic 

• domníval se, že policie má přístupy k záznamům z kamer - doporučuje radě udělat 
usnesení ohledně této problematiky – poté zaslat na Ministerstvo vnitra popřípadě 
na Policejní prezidium  

 
p. Marek 

• uvedl příklad policie, že díky kamerám odhalili pachatele v Jiránkově ulici – zná 
konkrétní případ, kdy kamera pomohla 

 
Mgr. Synková 

• problematiku probere s policií ČR na nejbližším jednání 
 
Ing. Němejc 

• doplnil, že provoz kamer hradí MHMP 
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Usnesení číslo: Us ZMČ 000006/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

návrh RMČ předat kamerová stanoviště celoměstského kamerového systému, která 
byla vybudována péčí MČ, do majetku hlavního města Prahy. 

 
2) schvaluje 

předání kamerových stanovišť (zařazených do majetku městské části pod inventárními 
čísly MC1700015551; MC1700015552; MC1700019152; MC1700019153; 
MC1700019154; MC1700019155 v celkové pořizovací hodnotě 2.164.512,39 Kč) do 
majetku HLMP. 
 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
8. Informace o podepsání smluv na projekt "Revitalizace parteru sídliště Řepy". 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000007/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednala 

Informaci o podepsání „Smlouvy o financování projektu v rámci operačního 
programu Praha - Konkurenceschopnost" na projekt „Revitalizace parteru sídliště 
Řepy", která stvrzuje dotaci ve výši 5.278.591,76 Kč. 

 
2) bere na vědomí 

Viz bod č. 1 
 
Usnesení - (Pro: 20, Proti: 1, Zdržel se: 0) 

 
 
9. Informace o podepsání smluv na projekt "Aktivní Lesopark Řepy" 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000008/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednala 

Informaci o podepsání „Smlouvy o financování projektu v rámci operačního 
programu Praha - Konkurenceschopnost" na projekt „Aktivní Lesopark Řepy",  
která stvrzuje dotaci ve výši 13.856.827,18 Kč. 

 
2) bere na vědomí 

Viz bod č. 1 
 
Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
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10. Úprava Pravidel pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za regulované 
nájemné v Městské části Praha 17 v důsledku rekodifikace občanského práva 

 
Diskuse: 
 
p. Vaic 

• bod 4 – výše jistoty - proč trojnásobek výše nájemného – doporučuje zmírnit na 
dvojnásobek 

• bod 5 – Protokol o veřejném losování - bude dále předložen na jednání RMČ - proč 
to má v kompetenci rada, když to dříve bylo předkládáno zastupitelstvu 

 
p. Finger 

• cena nájmu startovacích bytů je velmi nízká a byty jsou malé 
 
Bc. Červený 

• tříměsíční nájem je kvůli předcházení neplatičům – v minulosti takové případy byly 
- jedná se o nízké částky za nájem, velikosti bytů jsou kolem 40 m2 

• protokol se předkládá radě, neboť se schází častěji než zastupitelstvo – lidé 
potřebují bydlet co nejdříve 

• za minulý rok se losovalo pouze 4x, u 3 bytů nebyl žádný zájem - musely být 
vyvěšeny 2x – jedná se o náhodu, že se přihlásí více lidí 

 
p. Bartoš 
• kdysi o startovacích bytech rozhodovala Majetková komise - losování se provádí 

anonymně – není záruka toho, že byt dostane ten, kdo ho nejvíce potřebuje  
 
Bc. Števík 

• za Komisi bydlení informoval, že v současné době není žádný přetlak na startovací 
byty – je tam jedna, max. dvě nabídky 

 
p. Vaic 

• o kolik bytů se jedná 
 
Bc. Števík 

• 23 bytů  
 
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000009/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

formálně právní úpravu Pravidel pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za 
regulované nájemné v Městské části Praha 17 v důsledku rekodifikace občanského 
práva bez jejich obsahových změn 

 
2) schvaluje 

formálně právní úpravu Pravidel pronájmu startovacích bytů pro mladé rodiny za 
regulované nájemné v Městské části Praha 17 v důsledku rekodifikace občanského 
práva bez jejich obsahových změn 
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3) ukládá 
zástupci starostky MČ Praha 17 Tomáši Fingerovi zajistit splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM 
 
Zodpovídá  
  1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku  
    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
11. Úprava Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z občanskoprávních titulů 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000010/2015 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

návrh na úpravu Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z občanskoprávních titulů. 
Důvody pro zpracování nových zásad vymáhání pohledávek jsou:  
1. rekodifikace Občanského zákoníku, 2. zvýšení hospodárnosti při vymáhání 
pohledávek, 3. zefektivnění vymáhání pohledávek a 4. snížení administrativní 
náročnosti při vymáhání pohledávek. 

 
2) schvaluje 

návrh na úpravu Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z občanskoprávních titulů. 
Důvody pro zpracování nových zásad vymáhání pohledávek jsou:  
1. rekodifikace Občanského zákoníku, 2. zvýšení hospodárnosti při vymáhání 
pohledávek, 3. zefektivnění vymáhání pohledávek a 4. snížení administrativní 
náročnosti při vymáhání pohledávek. 

 
3) ukládá 

zástupci starostky panu Tomáši Fingerovu, aby zajistil splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM 
 
Zodpovídá  
  1. Bc. Jaroslav Červený, Odbor správy obecního majetku  
    

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
Mgr. Synková 
 

• informovala o službě Senior taxi – ve spolupráci se Sociálním odborem a CSZS bylo 
provedeno šetření ohledně vykonavatelů této služby – byl vytvořen dotazník na zájem 
seniorů o tuto službu – dotazník bude umístěn na různých místech (v Sociálním 
odboru,  CSZS,  v klubech, u lékařů, atd.) – poté budou vyhodnoceny a rozhodne se, 
zda služba bude zřízena či ne 
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Mgr. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
a občanům za účast na jednání ZMČ. 
 
 
 
Informovala o dalším ZMČ konaném dne 13. 5. 2015 v KC Průhon, na kterém se budou 
rozdělovat dotace. 
 
 
 
 
 
 
 
Schválil a ověřil:  

 
Mgr. Jitka Synková   .................................................... 
 
 
 
 
Jiří Masopust   .................................................... 
 
 
 
 
 
Martin Vaic   .................................................... 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 4. 3. 2015 
 
 
Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 
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